

Universitat Miguel Hernández d'Elx

RESOLUCIÓ de 23 de setembre de 2021, de la Universitat Miguel Hernández d'Elx, per la qual es resol el concurs de mèrits per a la provisió d'un lloc de treball vacant de grup A, subgrup A1/A2, administració especial, amb destinació en el Servei de Suport Tècnic a la Docència i la Investigació, campus de Sant Joan, perfil bioquímic, biològic i biosanitari. Referència 2021/28431. [2021/9647]

De conformitat amb el que es disposa en la Llei 10/2010, de 9 de juliol, de la Generalitat, d'ordenació i gestió de la funció pública valenciana, en què es regula la provisió de llocs de treball, i amb el que es disposa en la base setena de la referida convocatòria.

Concloues les actuacions de la comissió de valoració nomenada per a resoldre el concurs per a la provisió d'un lloc de treball vacant, de naturalesa funcional de grup A, subgrup A1/A2, administració especial, complement de destinació 24, complement específic E038, amb destinació en el Servei de Suport Tècnic a la Docència i la Investigació, campus de Sant Joan, perfil bioquímic, biològic i biosanitari d'aquesta universitat.

Vista la proposta elevada per aquesta comissió sobre designació de la persona que ha superat aquest concurs, resolc:

Primer

Adjudicar a Carolina Lucia Luna García, funcionària de carrera del subgrup A2, administració especial, escala tècnica mitjana de laboratoris, el lloc de treball número F55122, amb destinació en el Servei de Suport Tècnic a la Docència i la Investigació, campus de Sant Joan, perfil bioquímic, biològic i biosanitari.

Segon

La presa de possessió en el seu nou lloc de treball s'efectuarà amb efectes del dia 1 d'octubre de 2021, i cessarà en el seu actual lloc amb efectes del dia 30 de setembre de 2021.

Tercer

Publicar la present resolució en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Quarta

Contra aquesta resolució, que esgota la via administrativa, es pot interposar un recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu d'Elx, en el termini de dos mesos a partir de l'endemà de la publicació.

No obstant l'anterior, les persones interessades hi podran interposar un recurs de reposició davant el rector en el termini d'un mes des de l'endemà de la publicació; en aquest cas no es pot interposar el recurs contenciós administratiu esmentat en el paràgraf anterior fins que no recaiga una resolució expressa o presumpta del recurs de reposició, d'acord amb els articles 123 i 124 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques.

Elx, 23 de setembre de 2021.— El rector: Juan José Ruiz Martínez.

Universidad Miguel Hernández de Elche

RESOLUCIÓN de 23 de septiembre de 2021, de la Universidad Miguel Hernández de Elche, por la que se resuelve el concurso de méritos para la provisión de un puesto de trabajo vacante de grupo A, subgrupo A1/A2, administración especial, con destino en el Servicio de Apoyo Técnico a la Docencia y la Investigación, campus de San Juan, perfil bioquímico, biológico y biosanitario. Referencia 2021/28431. [2021/9647]

De conformidad con lo dispuesto en la Ley 10/2010, de 9 de julio, de la Generalitat, de ordenación y gestión de la función pública valenciana, donde se regula la provisión de puestos de trabajo, y con lo dispuesto en la base séptima de la referida convocatoria.

Concluidas las actuaciones de la comisión de valoración nombrada para resolver el concurso para la provisión de un puesto de trabajo vacante, de naturaleza funcional de grupo A, subgrupo A1/A2, administración especial, complemento de destino 24, complemento específico E038, con destino en el Servicio de Apoyo Técnico a la Docencia y la Investigación, campus de San Juan, perfil bioquímico, biológico y biosanitario de esta universidad.

Vista la propuesta elevada por dicha comisión sobre designación de la persona que ha superado dicho concurso, resuelvo:

Primero

Adjudicar a Carolina Lucia Luna García, funcionaria de carrera del subgrupo A2, administración especial, escala técnica media de laboratorios, el puesto de trabajo núm. F55122, con destino en el Servicio de Apoyo Técnico a la Docencia y la Investigación, Campus de San Juan, perfil bioquímico, biológico y biosanitario.

Segundo

La toma de posesión en su nuevo puesto de trabajo se efectuará con efectos del día 1 de octubre de 2021, cesando en su actual puesto con efectos del día 30 de septiembre de 2021.

Tercero

Publicar la presente resolución en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Cuarto

Contra esta resolución, que agota la vía administrativa, se podrá interponer un recurso contencioso administrativo ante el Juzgado de lo Contencioso-Administrativo de Elche, en el plazo de dos meses a partir del día siguiente al de su publicación.

No obstante lo anterior, las personas interesadas podrán interponer un recurso de reposición ante el rector en el plazo de un mes desde el día siguiente al de su publicación; en este caso no se podrá interponer el recurso contencioso-administrativo mencionado en el párrafo anterior hasta que no recaiga una resolución expresa o presunta del recurso de reposición, de acuerdo con los artículos 123 y 124 de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del procedimiento administrativo común de las administraciones públicas.

Elche, 23 de septiembre de 2021.— El rector: Juan José Ruiz Martínez.